
Zápis z jednání zastupitelstva obce Dřevěnice, 
konaného dne 12.2.2025 od 18:00  v zasedací místnosti 

obecního úřadu Dřevěnice 
 
Přítomní členové zastupitelstva:  
Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Omluvení členové zastupitelstva: Jaromír Militký 
Hosté: 
 
Program jednání: 
 

1. Úkoly z minulého jednání zastupitelstva 
2. Rekonstrukce silnice a výstavby chodníků 
3. Veřejné osvětlení Větrov 
4. Projednání zadávací dokumentace dopravní automobil SDH 
5. Různé  

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje program jednání 
 

        Hlasování: 
Pro:   6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, Bc. 
Barbora Veberová, Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje program jednání 

 
 

1. ÚKOLY Z MINULÉHO JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 

• Chodník Dolánky -  U Ing. Hrdonky objednáno vyhotovení projektové dokumentace chodníku 
v Dolánkách 

 
•  Elektronická úřední deska -    byla nainstalována elektronická úřední deska. Starostka 
ještě projedná dřívější večerní ztlumení jasu. 
  
• Nová emailová adresa -  Změněna emailová adresa. Z původní chodí upozorňovací 
email o změně. Přesměrování není možné, tudíž po nějakou dobu budeme kontrolovat 
obě adresy.  

 
• Odhlučnění tělocvičny – Objednány panely, brigáda proběhne 22.3.2025.   
 

2. REKONSTRUKCE SILNICE A VÝSTAVBA CHODNÍKŮ 
 
• Došlo k posunu termínu odevzdání nabídek na rekonstrukci silnice přes obec a výstavbu 
chodníků  o týden z důvodu úprav rozpočtu kvůli posunu kabelu Cetin.  
 



3. VEŘEJNÉ OSVĚTLENÍ VĚTROV 
 
• Zastupitelstvu předloženy dvě cenové nabídky na výstavbu veřejného osvětlení na 
Větrově.  

1) FOPE, s.r.o.   
- Náklady včetně DPH – 345.306,15 Kč 

 
2) RYDVAL – ELEKTRO, s.r.o.   

- Náklady včetně DPH – 415.352,23 Kč 
 

Návrh usnesení:  :  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje dodavetele akce 
výstavby veřejného osvětlení na Větrově dle předložené cenové nabídky 
firmu FOPE, s.r.o. a pověřuje starostku podpisem smlouvy o dílo.  
 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje dodavetele akce výstavby 
veřejného osvětlení na Větrově dle předložené cenové nabídky firmu FOPE, 
s.r.o. a pověřuje starostku podpisem smlouvy o dílo.  
 

4. PROJEDNÁNÍ ZADÁVACÍ DOKUMENTACE – DOPRAVNÍ AUTOMOBIL SDH 
 

 Zastupitelstvo projednalo výzvu z k podání nabídky  - zadávací podmínky  na zakázku 
„Pořízení DA JSDH Dřevěnice“ 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje Výzvu k podání 
nabídky na akci „Pořízení DA JSDH Dřevěnice“ 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje Výzvu k podání nabídky na 
akci „Pořízení DA JSDH Dřevěnice“ 
 

5. RŮZNÉ 
• Kontrola hospodaření – 10.2.2025 proběhla kontrola hospodaření – v průběhu 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  
 
• Smlouva o právu provést stavbu  – Zastupitelstvu předložena k projednání  „Smlouva 

o právu provést stavbu inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti“. Číslo 
9/30/25/0018/Hm/FK. Na akci Vodovodní a kanalizační přípojka k přístavbě skladu 
komunální techniky na p.č. 1/3 Dřevěnice.  

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje „Smlouvu o právu 
provést stavbu inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti“ Číslo 
9/30/25/0018/Hm/FK. 



Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, 
Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje „Smlouvu o právu provést 
stavbu inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti“ Číslo 
9/30/25/0018/Hm/FK 

 
• Smlouva o právu provést stavbu  – Zastupitelstvu předložena k projednání  „Smlouva 

o právu provést stavbu“. Číslo SoPPS_2024-01. Na akci č. 33163b – „III/2864 a III/2861 
Těšín – Radim – kř. s I/16 Na Špici, II. Etapa, 1. část.  

 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje „Smlouvu o právu 
provést stavbu“. Číslo SoPPS_2024-01.  

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje „Smlouvu o právu provést 
stavbu inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti“ Číslo 
9/30/25/0018/Hm/FK 

 
 

• Cyklistické závody – zastupitelstvu předložena žádost Petra Kordíka o vyjádření 
k možnosti konání cyklistických závodů v termínu 3.6.2025 a 1.10.2025 a o poskytnutí 
finančního daru ve výši 5.000,- na podporu organizace těchto akcí.  

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje konání cyklistických 
závodů horských kol 3.6.2025 a 1.10.2025 a bere na vědomí poskytnutí daru 
ve výši 5.000,- Kč. 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje konání cyklistických 
závodů horských kol 3.6.2025 a 1.10.2025 a bere na vědomí poskytnutí daru 
ve výši 5.000,- Kč. 
 

• APROPO – zastupitelstvu předložena žádost APROPO Jičín, o.p.s. Jičín o poskytnutí 
finančního příspěvku na spolufinancování sociálních služeb z rozpočtu obce na rok 2025 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje poskytnutí 
finančního příspěvku pro APROPO Jičín, o.p.s. ve výši 9.000,- Kč 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 



Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje poskytnutí finančního 
příspěvku pro APROPO Jičín, o.p.s. ve výši 9.000,- Kč 

 
• Plánované akce:  

- 8.3.2025 proběhne U Militkých MDŽ, vystoupí Bůček band z Lázní 
Bělohrad a Kid Beat z DDM Stonožka. Starostka zajistí pro ženy 
květiny a objedná drobné občerstvení 

- 5.3.2025 – Přástky ve spolupráci s MAS – U Militkých 
- 4. - 8.8.2025 uspořádáme ve spolupráci s MAS příměstský tábor pro 

děti 6-10 let. Zázemí bude na OÚ a na hřišti 
- Běžecké závody „Dřevěnická dvanáctka“ opět uspořádáme. V brzké 

době je třeba zveřejnit propozice 
• Pohyb koní:  

- Pohyb koní není v obci nijak regulován a začínají být zničeny některé 
cesty a pěšiny. Do příštího zasedání zastupitelé promyslí možnosti 
zda a jak pohyb koní regulovat.  

• Stříhání stomů:  
- Starostka osloví M. Berného, aby zase ostříhal stromy podél cest.  

 
 
 

 
 
 
Zapsal: Radka Stránská          Ověřil: Ing. Petr Jiránek  
  

Ing. Josef Barochovský 
 
 
 
 
 

Bc. Barbora Veberová                   Mgr. Dušan Vrabec 
     starostka obce           místostarosta 


